

Title (en)

CASSETTE CASE.

Title (de)

KASSETTENARCHIV.

Title (fr)

BOITIER POUR CASSETTES.

Publication

**EP 0521076 A1 19930107 (DE)**

Application

**EP 91906860 A 19910322**

Priority

DE 4009306 A 19900323

Abstract (en)

[origin: WO9115015A1] A cassette case for audio or visual carrier cassettes has a box-shaped housing (10) with an open front and with at least two facing walls (12, 22) which have guide rails (14, 16) on the inner surfaces for forming insert compartments (20) for the cassettes. At least some of the guide rails (16) are removably inserted in grooves (24) in the walls. The removable guide rails (16) can be removed to allow the grid measurement of the guide rods to be adapted to another cassette format.

Abstract (fr)

Un boîtier pour cassettes audio et/ou vidéo comprend un logement (10) en forme de boîte avec une face frontale ouverte et au moins deux parois opposées (12, 22) dont les surfaces internes sont pourvues de barres de guidage (4, 16) afin de former des tiroirs (20) pour les cassettes. Au moins quelques barres de guidage (16) sont insérées de manière amovible dans des rainures (24) des parois latérales. En enlevant les barres amovibles de guidage (16), on peut adapter les dimensions de la grille de barres de guidage à un autre format de cassettes.

IPC 1-7

**G11B 23/023; G11B 33/04**

IPC 8 full level

**G11B 23/023 (2006.01); G11B 33/04 (2006.01)**

CPC (source: EP)

**G11B 23/0236 (2013.01); G11B 33/0455 (2013.01)**

Citation (search report)

See references of WO 9115015A1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

**WO 9115015 A1 19911003; DE 4009306 A1 19911002; DE 4009306 C2 19920206; EP 0521076 A1 19930107**

DOCDB simple family (application)

**EP 9100563 W 19910322; DE 4009306 A 19900323; EP 91906860 A 19910322**